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 PROTOKÓŁ Nr 13/2012  

z  XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 27 czerwca 2012 r.  

 

Posiedzenie XIII Sesji rozpoczął o godz. 11
00 

 Przewodniczący Rady Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XIII Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych, w związku z czym Przewodniczący 

Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu).  

Przed przeczytaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zaproponował aby 

wyłączyć z porządku pkt 11 dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

niestrzeżonego miejsca wyznaczonego do kąpieli nad Zbiornikiem Wodnym w miejscowości 

Glina. Radni wyrazili zgodę jednogłośnie. 

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Dyrektora  KRUS Oddział Regionalny w Gdańsku. 

3. Wystąpienie Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku. 

4. Wystąpienie  Dyrektora Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Gdańsku. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

7. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2011 rok: 

a) sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2011, 

b) sprawozdanie finansowe gminy, 

c) informacja o stanie mienia komunalnego gminy, 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 2011 r. 

e) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

g) wystąpienie przewodniczących komisji, 

h) dyskusja, 

i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 

rok, 

j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2011 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości zabudowanych boksami garażowymi 

stanowiących mienie komunalne na okres 3 lat. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie 

komunalne na okres 3 lat. 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr VII/50/2011 Rady Gminy Sadlinki z dnia 23 

sierpnia 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w 

przedszkolach publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki 

za świadczenia zapewniające nauczanie i wychowanie dziecka ponad podstawy 

programowe. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo 

Wielkie na lata 2008 – 2019. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na 

lata 2008 – 2019. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiśliny na 

lata 2008 – 2019. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Glina na lata 

2008 – 2019. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Sadlinki na 2012 r. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na lata 2012 - 2013 

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy.                                                                                                                            

 

Ad. 2.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał i poprosił kierownika placówki terenowej Kasy 

Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Kwidzynie  Panią Janinę Borsuk do 

wypowiedzenia się na temat KRUS. 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS  -  od kwietnia br. rolnik ma obowiązek 

zgłaszania do KRUS informację o wielkości hektarów, która ma wpływ na składki zdrowotne. 

Nie ma natomiast zmian dla rolników, którzy prowadzą działy specjalne. Od stycznia 2013 r. 

wchodzi w życie emerytura rolnicza np. wysokość świadczenia w wysokości 50% będzie 

przysługiwać rolnikom do osiągnięcia wieku emerytalnego. Do chwili obecnej kobieta mogła 
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odejść na emeryturę rolniczą w wieku 55 lat a mężczyzna 60 lat. Taka forma emerytury 

wygasa  w 2017 r., w chwili obecnej jest to okres przejściowy. Od 2009 r. zmieniły się zasady 

jeśli chodzi o ubezpieczenia społeczne np. pow. 50 ha gospodarstwa rolnego zwiększa się o 

12%. Składka wypadkowo – macierzyńska pozostała bez zmian, podstawa składki do 50 ha 

wynosi 360 zł. Świadczenia z ubezpieczenia chorobowego są finansowane z funduszu 

składkowego, wypłaty na powyższe świadczenia nie są finansowane z budżetu państwa. 

G. Podgórska – radna  - zadała pytanie, czy jest możliwość umorzenia składek z tytułu 

wymarznięć? 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS – do chwili obecnej nie mieliśmy 

wniosków dotyczących wymarznięć  pow. 30%. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – zadał pytanie, czy jeżeli jest udziałowcem dzierżawy 

działki trzeba opłacać za wszystko? 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS -   odpowiedziała, że wnosi  się opłaty za 

te dzierżawy, które się uprawia. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – proszę mi odpowiedzieć, czy jeżeli rolnik pracował w 

firmie i opłacał składki ZUS to jest honorowane w KRUS-ie? 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS – osoba urodzona po 1948 r., jeżeli ubiega 

się o rentę rolniczą, to  składki odprowadzane do ZUS niestety nie są doliczane a jeżeli o 

rentę pracowniczą, to tak. 

E. Krajewska – Wójt – zadała pytanie, jakie są zaległości w płaceniu składek?  

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS – odpowiedziała, że niestety gmina 

Sadlinki jest najgorsza jeśli chodzi o zaległości. 

B. Filar – sołtys -  czy coś już wiadomo, kiedy ubezpieczenia rolników przejdą do ZUS? 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  proszę mi odpowiedzieć na pytanie, dlaczego 12 lat 

temu, gdy miałem wypadek KRUS nie wezwał mnie na badanie? 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS -  myślę, że Pan nie zgłosił tego zdarzenia. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – nikt mnie nie wezwał. 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS –odpowiedziała, że jeżeli nie zgłosi się 

zdarzenia to KRUS sam nie wzywa zainteresowanego. 

E. Gadacz – sołtys – w naszej miejscowości rolnik otrzymywał rentę rolniczą i na następnej 

komisji nie otrzymał orzeczenia uprawniającego do otrzymywania renty co dalej ma robić? 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS – w czasie pobierania renty rolniczej nie 

liczy się tych lat do składek. 
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – chciałbym spytać, czy KRUS przeznaczył jakieś środki 

finansowe na szkolenia dla rolników? 

J. Borsuk – kierownik placówki terenowej KRUS – odpowiedział, że jeżeli będzie taka 

potrzeba, to będą organizowane  szkolenia dla rolników. 

Ad. 3. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował za przybycie i  wyczerpujące odpowiedzi,  

następnie przywitał i poprosił o przekazanie najświeższych informacji Kierownika Dariusza 

Cybulskiego z Tczewa z Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku. 

D. Cybulski – Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Gdańsku -  zaczął od informacji 

dotyczących akcji zimowych. Akcja lodołamania wyniosła w bieżącym roku 3,5 mln zł. Zimą 

tworzą się zatory, których powierzchniowo nie widać ale zagraża to powodziom. Jeśli chodzi 

ośrodki na konserwację rzeki Liwy to mamy w tym roku mniejsze środki niż w roku ubiegłym 

na np. koszenie czy hakowanie. 

G. Podgórska – radna – zadała pytanie a co z zamulaniem rzeki? 

D. Cybulski – Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Gdańsku – łachy są naturalnym 

zjawiskiem i nic z tym nie robimy. 

M. Bułka – radny -  proszę mi powiedzieć co z remontami „główek”? 

D. Cybulski   - Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Gdańsku -  wiem, że są potrzeby 

inwestycyjne ale niestety nie otrzymaliśmy środków na ten cel może w latach 2015 – 2030. 

Środowiska ekologiczne nie zgadzają się często z naszymi działaniami, nie zgadzają się 

również na budowę ostróg. 

M. Majsak – radna – zadała pytanie jak wygląda sytuacja dotycząca remontów wałów? 

D. Cybulski -  Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Gdańsku -  jeśli chodzi o remonty 

wałów, to my się tym nie zajmujemy. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  podziękował Panu Cybulskiemu i poprosił kierownika 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kwidzynie Pana Andrzeja Szejerkę o zabranie 

głosu. 

Ad. 4. 

A. Szejerka – kierownik Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych O.T. w Kwidzynie -  udało 

nam się dużo zrobić, jeśli chodzi o wały w bieżącym roku, głównie chodzi o Janowo. 

Naprawiliśmy ostatni odcinek, firmy schodzą z kosztów remontu wału Wisły. Na szczęście 

coraz więcej osób odsuwa się od wału, nie uprawiają nic i nie budują się. Kanał Jajło będzie 

zrobiony do końca października br., Palemon do końca lipca a kanał Olszański jest w trakcie 

realizacji. Kanał Palemon jest odmulony, będziemy jeszcze kosić. Pozostałe kanały będą 
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sukcesywnie robione. Natomiast jeżeli chodzi o bobry to problem jest bardziej medialny, nie 

ma bobrów tyle, jak to jest nagłośnione. 

I. Szczotka – radna -  zadała pytanie dotyczące regulowania kanałów, dlaczego nie są 

regulowane. 

A. Szejerka – kierownik Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych O.T. w Kwidzynie – nie 

wolno samemu regulować. 

I. Szczotka – radna – koło Pana Szmidta miała być zastawka niestety do dziś nie ma. 

A. Szejerka – kierownik Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych O.T.w Kwidzynie -  nie 

ma pozwolenia na piętrzenie wody w gminie Sadlinki. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  w Nebrowie i Glinie zrobili zastawki na nawadnianie. 

I. Szczotka – radna – mam świadomość, że bez pozwolenia nie można ruszać zastawek. 

P. Piszczewiat – sołtys – na kanale Jajło robią za wąsko. 

A. Szejerka – kierownik Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych O.T. w Kwidzynie – robią 

na 4 metry wg projektu, tu nic nie można zmienić. 

M. Bułka – radny – proszę mi odpowiedzieć na pytanie dlaczego koryto zostało tak 

podniesione na wysokości Rusinowa? 

A. Szejerka – kierownik  Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  O.T. w Kwidzynie -  nic 

nie podnoszono. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował Panu Andrzejowi Szejerce za wyczerpujące 

odpowiedzi i poprosił Pana Wojciecha Pałkę  - kierownika kwidzyńskiego Związku Spółek 

Wodnych. 

W. Pałka – kierownik kwidzyńskiego Związku Spółek Wodnych -  odpowiadając Pani Irenie 

Szczotka  - radnej z Olszanicy  na pytanie dot. nawadniania muszę stwierdzić, że nie 

pamiętam od 16 lat, żeby podnoszono zastawki. Używać można starych zastawek, nie wolno 

spiętrzać wody, ponieważ można zrobić więcej szkód niż pożytku. Zastawki powinny wrócić 

na ten teren a projektant powinien sprawdzić no i oczywiście trzeba wskazać wyraźne 

wytyczne. Wiem, że dużo gruntów wysycha ale wszystko musi być prawnie. 

I. Szczotka – radna -  czyli jest możliwość? 

W. Pałka – kierownik kwidzyńskiego Związku Spółek Wodnych – jeśli będą składane 

wnioski, będziemy to rozpatrywać. Mamy trochę więcej środków niż w roku ubiegłym – 130 

tys. zł do wydania. Proszę  radnych i sołtysów o rozeznanie i wskazać potrzeby. Przepusty i 

rowy będziemy odmulać. Proszę wycinać krzaki na rowach, niestety coraz więcej rolników 

tego nie robi a to jest ich obowiązek. 
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G. Podgórska – radna – proszę mi powiedzieć jak jest z płaceniem składek na spółki wodne, 

jeśli chodzi o Nebrowo Wielkie? 

W. Pałka – kierownik kwidzyńskiego Związku Spółek Wodnych – w Nebrowie jest na 

plusie. 

E. Krajewska – Wójt – a proszę powiedzieć ogólnie czy są duże zaległości w opłacaniu 

składek? 

W. Pałka – kierownik kwidzyńskiego Związku Spółek Wodnych – nie jest najgorzej, 

ściągalność jest ok. 75%.  

Reasumując, uważam, że nizina nie jest do końca zabezpieczona. Symulowanie podtopień 

możemy już sprawdzić na mapce w komputerze. Największe zagrożenie stanowi rzeka Liwa. 

Muszę dodać, że mapy są tak dokładnie zrobione, że widać gdzie można np. budować dom. 

Będzie mapa dla powiatu kwidzyńskiego, więc jeśli ma ktoś zdjęcia z podtopień z 2007 r. to 

byłoby to bardzo cenne. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  podziękował Panu Wojciechowi Pałce za wystąpienie. 

Ad. 5. 

G. Podgórska – radna -  podziękowała P. Wójt za dobrze wykonany parking przy cmentarzu 

w Nebrowie Wielkim. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał list od Stowarzyszenia „Amazonki”  skierowane 

do Rady Gminy z prośbą o wsparcie finansowe. 

Ad. 6.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. Poinformowała 

radnych, że otrzymała zapewnienie, że pobocza przy drogach będą koszone jeszcze w 

czerwcu br., lecz jeśli chodzi o remonty dróg, niestety nie są przewidziane remonty w 

najbliższym czasie. 

Ad. 7.  

a) W. Krajewska – Wójt -  przedstawiła sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu 

gminy za 2011 rok, 

b) G. Podgórska – Skarbnik – omówiła sprawozdanie finansowe gminy, 

c) E. Krajewska – Wójt – omówiła informacje o stanie mienia komunalnego gminy, 

d) G. Podgórska – Skarbnik – odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sadlinki za 

2011 r., 
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   e) i f) G. Podgórska – radna – przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium oraz odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium, 

g)  E. Pazdan – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw 

Socjalnych, M. Tumiłowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rolnictwa i Gospodarki 

Żywnościowej,  M. Majsak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rzemiosła, 

Usług, Handlu i Przeciwdziałania Bezrobociu, B. Lewicka – Przewodnicząca Komisji 

Budżetowo – Organizacyjnej, M. Zdankiewicz – Przewodniczący Komisji Ochrony 

środowiska, Ładu i porządku Publicznego wypowiedzieli się w imieniu Komisji za 

udzieleniem absolutorium za 2011 r.(opinie komisji stanowią załączniki do protokółu), 

h) dyskusji nie było, 

i) J. Piskor – przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/93/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 r. , 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku        

z tym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

j) J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIII/94/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2011 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

E. Krajewska – Wójt – podziękowała radnym za udzielenie absolutorium. 

Ad. 8.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/95/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (Pani Szczotka – radna -  była podczas 

głosowania nad uchwałą   nieobecna). 

Ad. 9. 

 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIII/96/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 10.  

J. Piskor – przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/97/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r.  w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego    w prawo własności nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIII/98/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości zabudowanych boksami garażowymi stanowiących mienie komunalne na 

okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/99/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie komunalne na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/100/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. o zmianie uchwały Nr VII/50/2011 Rady Gminy Sadlinki z dnia 23 sierpnia 2011 r. w 

sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w przedszkolach publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki za świadczenia zapewniające nauczanie i 

wychowanie dziecka ponad podstawy programowe. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 14.  

J. Piskor -  Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/101/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Wielkie na lata 2008 

– 2019. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, jedna osoba 

wstrzymała się od głosu. 

Ad. 15.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/102/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 2008 – 2019. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 16.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/103/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości  Wiśliny na lata 2008 – 2019.                                                                                                                                                                      

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 17. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/104/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Glina na lata 2008 – 2019. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 18.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/105/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki na 2012 

r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 19.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/106/2012 z dnia 27 czerwca 

2012 r. w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na lata 2012 – 2013   w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z 

czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 20. 

Za przyjęciem protokółu obrad z XII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 21.  

E. Gadacz – sołtys – zadał pytanie Pani Wójt  odnośnie ogrzewania w Zespole Szkół w 

Sadlinkach, czy nie trzeba by było się zastanowić nad zmianą ogrzewania, ponieważ olej 

opałowy jest bardzo drogi, w związku z czym koszty są bardzo duże. 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że w momencie, kiedy był remont szkoły na olej 

opałowy było 50% zniżki, w tej chwili już tego nie ma. Niestety tego nikt nie mógł 

przewidzieć. Zmiana kotłowni wymagałaby wielkich nakładów, gminy nie stać na takie 

zmiany biorąc pod uwagę fakt, że węgiel opałowy tez jest drogi. 

E. Pazdan – radna -  dołączając się do dyskusji stwierdziła, że w chwili obecnej po wymianie 

okien i dociepleniu szkoły koszty ogrzewania uległy zmniejszeniu. 

B. Filar – sołtys -  a może czas pomyśleć o biogazowniach? 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że budowa biogazowi wymaga zachowania 

odpowiednich odległości a to w przypadku Zespołu Szkół w Sadlinkach jest niemożliwe. 

E. Pazdan – radna -  przekazała informacje o Ośrodku Rehabilitacyjno – Edukacyjno – 

Wychowawczym w Okrągłej Łące, gdzie odbyło się jedno ze spotkań Komisji Oświaty, 

Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych. Wskazała, że jest to bardzo potrzebne             

i dobrze, że taki ośrodek powstał. Dodała, że na powyższym spotkaniu komisja poruszyła 

temat stypendiów dla dzieci z wysoką średnią  i chciałaby poddać ten temat do dyskusji. 

E. Krajewska – Wójt – dodała, że panie prowadzące ten ośrodek powinny pomyśleć o kupnie 

tego obiektu, ponieważ ponoszą koszty remontu i to może się nigdy im nie zwrócić. 

Natomiast, jeśli chodzi o stypendia, to trzeba się bardziej zagłębić w temat. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – dodał, że wnioskuje za tym aby było jedno stypendium 

na szkołę. 

E. Pazdan – radna -  wskazała, że komisja ma taką propozycję aby było tak jak na studiach 

czyli nie brać pod uwagę, czy uczeń pochodzi z rodziny bogatej, czy biednej. 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że to nie jest takie proste, przecież dziecko, godnie 

reprezentujące szkołę, jest wyróżnione na koniec roku szkolnego. Gmina natomiast ma 

ograniczone środki finansowe a ponadto to wszystko trzeba zaplanować. 

M. Zdankiewicz – radny – stwierdził, że  obecny bank, który gmina chce wykupić ma 150 m
2 
 

i koszt tego obiektu wynosi 300 tys. zł., OREW w Okrągłej Łące ma 1000m
2 

i wyceniony jest 

na 200 tys. zł., te panie wykorzystują sytuację. 
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I. Szczotka – radna – zadała pytanie dlaczego przedszkole w Sadlinkach jest nieczynne 

podczas wakacji. 

E. Krajewska – Wójt -  odpowiedziała, że przerwa w przedszkolu jest tylko w miesiącu lipcu 

2012 r., natomiast w miesiącu sierpniu jest już czynne. 

E. Gadacz – sołtys – czy to prawda, że w Sadlinkach odbędą się dożynki powiatowe? 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedział, że tak 09.09.2012 r. i w chwili obecnej ustalany jest 

ich program. 

Ad. 22. 

Radni, sołtysi ani zaproszeni goście nie wnieśli żadnych wolnych wniosków. 

Ad. 23. 

Przewodniczący Rady zamknął o godz. 14
40

 obrady XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

 

Protokołowała: 

B. Formela 
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